

THE FULLERTON
OCEAN PARK HOTEL • HONG KONG
香港富麗敦海洋公園酒店



THE OCEANFRONT POOL & GYM MEMBERSHIP

海畔樂活會籍

RECONNECT WITH THE SEA • RESTORE YOUR BALANCE 以海為伴 • 重拾身心平衡

The Oceanfront Wellness Membership invites you to embrace a healthier lifestyle with panoramic ocean views. Enjoy full access to The Gym, Infinity Pool and The Lagoon, alongside exclusive privileges across dining, accommodation, spa and family experiences.

加入「海畔樂活會籍」，在遼闊海景之中展開全方位身心療癒體驗。會員可尊享酒店健身中心、無邊際泳池及嬉水池設施，同時獲享一系列酒店餐飲、住宿、水療及親子體驗專屬禮遇。

THE GYM 健身中心



The Gym motivates and inspires you to be at your best by featuring state-of-the-art cardiovascular equipment, free weights, treadmills, strength equipment, and stunning views of the South China Sea.

健身中心擁有最先進的心血管訓練健身設施，包括自由重量器械、跑步機、力量訓練器材，運動的同時可飽覽南中國海的壯麗景色，激發您保持最佳狀態。

Learn More
了解更多



INFINITY POOL 無邊際泳池 | THE LAGOON 嬉水池



Set on the 3/F of the hotel, the 60-metre outdoor infinity pool offers a serene oasis to relax, swim, and soak up the sun at the poolside cabanas surrounded by lush greenery. Endless water fun continues at the expansive outdoor kids' lagoon, with a panoramic ocean view serving as the stunning backdrop.

- The Pool – Get energised and revel in picturesque seascape of the Southside along with an array of refreshing drinks and luscious snacks from the pool bar.
- The Lagoon – Young explorers are invited to splash around at a range of interactive aquatic facilities specially designed for children aged 2 or above, featuring an aqua tunnel, water shooters, aquadunker, climb n' play, slides and more.

60 米長的室外無邊際泳池位於酒店三樓，特設池畔小亭讓客人在翠綠環繞的環境下盡情放鬆身心、游泳和享受日光浴。在飽覽海景的戶外兒童嬉水池，享受無窮無盡的水上樂趣。

- 無邊際泳池 – 池畔餐單為您提供各種清涼飲料和精美小食，讓您陶醉於風景如畫的南區海景，頓時感到精力充沛。
- 嬉水池 – 小探險家可在專為2歲或以上兒童而設的一系列水上玩樂設施中盡情嬉戲，包括水上隧道、水上射擊遊戲、水上地堡、攀岩遊戲、滑梯等。

Learn More
了解更多



SUMMER PROMOTION 仲夏續F.U.N.優惠

(推廣期：即日至2026年9月30日 Promotional Period: Now to 30 Sept 2026)

MEMBERSHIP FEES & PRIVILEGES 會費及禮遇

PRIVILEGES 禮遇項目	DAY PASS 單日通行證	3-MONTH 3個月	6-MONTH 6個月	12-MONTH 12個月
Membership Fee 會費	Weekday 平日 HK\$380 Weekend 週末 HK\$580 (Original 原價 HK\$600)	HK\$6,160 (Original 原價 HK\$8,800)	HK\$11,760 (Original 原價 HK\$16,800)	HK\$21,560 (Original 原價 HK\$30,800)
3-hour complimentary parking daily 每日免費泊車 3 小時	✓	✓	✓	✓
50% off additional parking 額外泊車半價優惠	—	—	✓	✓
Best Available Rate on stays 客房最優惠房價折扣	18% off 82 折	18% off 82 折	18% off 82 折	18% off 82 折
F.U.N. Experience / Kids Party Packages F.U.N. 體驗／探險家兒童派對套餐	20% off 8 折	20% off 8 折	25% off 75 折	25% off 75 折
Membership Day Pass 海畔樂活會籍單日通行證	—	25% off 75 折	30% off 7 折	30% off 7 折
Lighthouse Café Buffet 星耀廳自助餐	35% off 65 折	35% off 65 折	40% off 6 折	40% off 6 折
Lighthouse Lounge Afternoon Tea & À La Carte 星耀廊下午茶及單點菜單	25% off 75 折	25% off 75 折	30% off 7 折	30% off 7 折
JADE À La Carte 「玉」中菜廳單點菜單	Weekday 平日 25% off 75 折 Weekend 週末 15% off 85 折	Weekday 平日 25% off 75 折 Weekend 週末 15% off 85 折	Weekday 平日 25% off 75 折 Weekend 週末 15% off 85 折	Weekday 平日 25% off 75 折 Weekend 週末 15% off 85 折
Meetings & Events at The Conservatory 泓閣會議及活動	10% off 9 折	10% off 9 折	10% off 9 折	10% off 9 折
Sense of Touch Southside Spa Treatments 水療療程	20% off 8 折	20% off 8 折	20% off 8 折	20% off 8 折
Additional Complimentary Privileges 額外免費禮遇	—	—	• One-time Buffet Lunch for two at Lighthouse Café 免費雙人星耀廳自助午餐一次 • 6 Membership Day Passes 海畔樂活會籍單日通行證 6 張 • A Fullerton 500ml insulated bottle 富麗敦 500 毫升保溫杯乙個	• One-time Buffet Dinner for two at Lighthouse Café 免費雙人星耀廳自助晚餐一次 • One-time 60-minute Body or Facial Treatment 免費 60 分鐘身體或面部護理一次 • One-night stay in an Oceanfront Room with buffet breakfast for two 免費海景客房連雙人早餐住宿一晚 • 12 Membership Day Passes 海畔樂活會籍單日通行證 12 張 • A Fullerton 500ml Insulated Bottle 富麗敦 500 毫升保溫杯乙個

Terms and Conditions 條款及細則

- Members may enjoy the entitled privileges and discounts by presenting a valid membership card at the reception counter.
會員於接待處出示有效會員卡，即可享有相應之會員專屬禮遇及折扣。
- The Gym is open to guests aged 16 years or above only. Guests aged 16-17 years must be accompanied by a parent or guardian at all times to the facilities.
Operating hours of all hotel facilities are subject to change without prior notice. For enquiries, please contact the F.U.N. team at fop.fun@fullertonhotels.com.
健身中心僅開放於 16 歲或以上之賓客。16 至 17 歲之賓客須由家長或監護人全程陪同，方可使用健身中心設施。所有酒店設施的開放時間均可能隨時更改，恕不另行通知。
如欲查詢，歡迎電郵至 fop.fun@fullertonhotels.com 與 F.U.N. 團隊聯絡。
- The Pool & The Lagoon: Children aged 11 years or below must wear a life jacket and be accompanied and supervised at all times by an adult when using the hotel swimming pool.
11 歲或以下之小童在使用游泳池時必須穿著救生衣，並須時刻由成人陪同及看管。
- Dining offers are valid for dine-in food consumption only at designated dining outlets. Members are required to present a valid membership card to enjoy dining privilege discounts.
Discounts are applicable for a minimum of 2 guests and a maximum of 12 guests per reservation.
餐飲優惠僅適用於指定餐廳之堂食食品消費。會員憑會員卡可享餐飲折扣優惠。優惠適用於每張帳單至少 2 位、最多可供 12 位賓客（包括會員）使用。
- Dining offers are subject to blackout dates. For enquiries and/or reservation, please contact Dining Reservations for further information.
餐飲優惠不適用於指定日期。如欲查詢或預訂，請聯絡餐飲部以了解更多資訊。
- Accommodation offer is subject to the room availability.
住宿優惠視房間供應情況而定。
- All privileges cannot be used in conjunction with any other promotions. Advance reservations are required.
所有禮遇不可與其他優惠同時使用，並須提前預約。
- Membership fees are non-refundable, non-transferable, and cannot be redeemed for cash or other products.
會籍費用不可退還、不可轉讓，亦不可兌換現金或其他產品。
- The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong reserves the right to modify, change or discontinue any offers at any time, without prior notice.
香港富麗敦海洋公園酒店保留隨時修改、暫停或終止任何優惠的最終決定權，恕不另行通知。

THE OCEANFRONT POOL & GYM MEMBERSHIP

海畔樂活會籍

The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong 香港富麗敦海洋公園酒店

3 Ocean Drive, Aberdeen, Hong Kong 香港香港仔海洋徑 3 號

For enquiries and reservations 如欲查詢更多詳情或預訂，請致電或電郵至：

☎ +852 2166 7388 ✉ fop.fun@fullertonhotels.com

www.fullertonhotels.com/fullerton-ocean-park-hotel-hongkong